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1. Formanden for SFO-forældrerådet præsenterede fremskridt med principarbejdet ift. 

SFO. Herunder styrkelse af kreativitet, sundhed og trivsel, samskabelse lokalt, brug af 
sociale medier, ro og fordybelse. 
 
Indsamling af viden/forskning på områderne. Ideer til implementering af principper. 
Fondsansøgninger ift. forbedring af udearealer, desværre uden resultat indtil videre.  
 
Deltagelse i politikerbesøg.  
 
Søgt indflydelse på skolens budget f.eks. til opkvalificering af medarbejdere.  
 
Deltage i arbejde med at forbedre trafikforhold omkring skolen. 
 
Diskussion om hvordan man bliver synlig som SFO råd. 
 
Strukturere input fra forældre i ”bekymringsmappe”. 
 

2. Der blev diskuteret muligheder for samarbejde mellem idrætsforening, skole/SFO 
bestyrelser og fællesråd, ift. bedst mulig udnyttelse arealerne omkring skolen, fælles 
front ift. politikere, fondsansøgninger og forbedringer i byen generelt. 
 

3. Formanden aflagde beretning 
 

4. Forældrenes rolle i skole-hjem-samarbejdet blev diskuteret i grupper og fremlagt i 
plenum. Diskussionsgruppernes noter blev tager med som input ti bestyrelsens 
fremtidige arbejde med princippet for skole-hjem-samarbejde. 
 

 

 

 

 

 

 

 


